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Informuję, że wpłynęła do mnie interpelacja Pana Zdzisława Przełomca-

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach, z wnioskiem o podjęcie pilnych działań na 

rzecz zapobiegnięcia likwidacji jednego z dwóch ostatnich połączeń kolejowych Suwałk 

z Warszawą. Precyzując, problem dotyczy pociągu nr IC 143 relacji Suwałki — Kraków. 

Należy dodać, że informacja o ewentualnej likwidacji tego połączenia kolejowego 

zbulwersowała setki mieszkańców Suwałk i Suwalszczyzny, co znalazło swoje odniesienie 

w licznych telefonach do Urzędu Miejskiego w Suwałkach oraz licznych komentarzach w 

mediach i social mediach. 

Wspomniane w interpelacji połączenie kolejowe pociągiem IC Hańcza (relacji 

Suwałki-Kraków) jest dla licznej grupy Suwalczan studiujących w dużych ośrodkach 

miejskich a także wielu osób zatrudnionych w południowej i centralnej części kraju oraz 

turystów bardzo ważnym rozwiązaniem komunikacyjnym. Podróżni przyzwyczaili się do 

połączenia, które nie tylko daje im komfort jazdy (brak przesiadki), ale również zwalnia 

z niepotrzebnych dodatkowych kosztów. 

Mając na uwadze fakt, że suwalski samorząd dba i aktywnie wspiera swoich 

mieszkańców, zwracam się do Pana z apelem pozostawienia, jak również nie planowanie 

w przyszłości likwidacji, połączeń pociągiem IC Hańcza. To połączenie jest niezbędne dla 

sprawnego przemieszczania się mieszkańców i turystów do i z Suwałk. Brak tego połączenia 

może powodować marginalizację komunikacyjną Suwałk i Suwalszczyzny. 

W załączeniu przekazuję kopię interpelacji z prośbą o ustosunkowanie się do 

powstałego problemu. 
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